
 آرمان ملی: دیدارهای مهم هفته سیزدهم 
امروز در حالی برگزار می شود که صدر جدول 

احتمالا دستخوش تغییرات خواهد شد. 
   سپاهان

پیش  خبری  نشست  در  فکری  محمود 
از دیدار تیم فوتبال هوادار مقابل سپاهان 
اصفهان اظهار داشت: مسئولان همین هوای 
آلوده را تنفس می کنند و به خاطر خودشان 
هم که شده، فکری به حال آلودگی هوا کنند. 
امیدواریم عزیزانِ مسئول فکر خوبی در این 
، چنین  باره داشته باشند تا در زمستان و پاییز
هوای آلوده ای نداشته باشیم. وی با تمجید 
از حریف هوادار بیان کرد: نمی توان سپاهان 
را یک تیم نامید و باید بگوییم سپاهان یک 
باشگاه کامل و کامل ترین باشگاه ایران است؛ 
هم از لحاظ ساختار و هم از بعد مدیریت. 
سپاهان کادر فنی و بازیکنانی قوی در اختیار 
دارد و تیم بسیار خوبی محسوب می شود. این 
تیم یکی از مدعیان جدی قهرمانی لیگ برتر 
در کنار استقلال و پرسپولیس است. امیدوارم 
بازیکنان ما تمام تلاش خود را به کار بگیرند و 
بهترین کیفیت خود را در زمین نشان بدهند تا 
از این بازی امتیاز بگیریم. سرمربی تیم فوتبال 
هوادار با اشاره به کمبود اعتمادبه نفس میان 
گردانش تصریح کرد: چندین بازی انجام  شا
دادیم که بازیکنان بعد از مسابقه متوجه شدند 
بگیرند.  امتیاز  دیدارها  آن  از  می توانستند 
و  تمرکز  مسابقه  همین  در  آنها  امیدوارم 
اعتمادبه نفس داشته باشند و کیفیت خوب 
خود را نشان بدهند. هوادار تنها تیمی بوده 
که نتوانسته ام تفکراتم را در آن، جا بیندازم 
که فکر می کردم، باید زودتر اتفاق  و چیزی 
می افتاد. فکری با بیان اینکه مهار بازیکنان 
سپاهان بسیار سخت است، اظهار داشت: 
آنالیز  و  گذاشتیم  پشت سر  خوبی  تمرینات 
خوبی از حریفان داشتیم. مصدومیت هایی 
که قبل و در طول بازی ایجاد می شود، کارمان را 
گر سپاهان  خراب و دست مان را خالی می کند. ا
بازیکنی نداشته باشد، جایگزین بهتری به زمین 
می آورد. امیدوارم مصدومیتی برای بازیکنان 
خ ندهد. امیدوارم آنها با انگیزه بالا، کیفیت  ر
کتیکی و  خود را نشان بدهند و مانع حرکات تا

تکنیکی حریف شوند. 

   استقلال 
سیدمهدی رحمتی در نشست خبری پیش 
از دیدار استقلال - نساجی اظهار داشت: در 
ابتدای صحبت هایم خدمت محمدحسین 
عزیزش  مادر  درگذشت  خاطر  به  میثاقی 
تسلیت می گویم. درباره بازی سه شنبه باید 

بگویم که یک بازی خیلی مهم و حساس با 
تیم صدرنشین فوتبال ایران داریم. استقلال 
کیفیتی دارد و به  به لحاظ بازیکنی، بازیکنان با
لحاظ کادر فنی هم سرآمد فوتبال ایران است، 
امیدواریم که بتوانیم یک بازی خوب و قابل 
قبول برابر استقلال انجام دهیم. وی درباره 
شرایط تیمش در جدول رده بندی لیگ برتر 
گفت: من هر چه بگویم تکرار مکررات است. 
چندین و چند بار درباره این موضوع صحبت 
کردم. در اینکه ما خوب نتیجه نگرفتیم اصلاً 
جای بحث نیست، ولی در چند بازی گذشته 
خوب بودیم. در بازی قبل واقعاً مستحق 
باخت نبودیم. تیمی که در یک بازی بتواند پنج 
شش موقعیت گل ایجاد کند، مستحق باخت 
نیست. ما تمام تلاش مان را می کنیم و هرچه 
هم بگوییم بهانه است. هم هواداران و هم 
مسئولان باشگاه دنبال نتیجه هستند. نتیجه 
در فوتبال حرف اول را می زند. من یک چیز 
را می خواهم از گذشته نساجی بگویم و آنهم 
این است که تنها برهه ای که این تیم موفق 
عمل کرده است زمانی بوده که یک سرمربی 
یک سال و نیم در نساجی کار کرده است. ما 
نیاز به زمان داریم تا پنجره نقل وانتقالاتی 
بیشتری داشته باشیم. در یکسری از پست ها 
نیاز به جذب بازیکن داریم و با توجه به فشار 
مسابقات هم بازیکنان مصدوم زیادی داشتیم 
که به ما ضربه زده است. محمدرضا عباسی، 
قائد رحمتی، احسان حسینی و... بازیکنان 
مصدوم ما بودند، اما الان شرایط خوبی داریم 
و تمام تلاش مان را می کنیم تا مقابل استقلال 
یک بازی خوب به نمایش بگذاریم. سرمربی 
تیم فوتبال نساجی در پاسخ به این پرسش 

تأثیری در بازی سه  که حاشیه های دربی 
کید کرد: فکر نمی کنم،  ، تأ شنبه دارد یا خیر
استقلال دنبال ثبات در صدر جدول است و 
برای سه امتیاز بازی می کند. ما هم محکوم به 
برد هستیم و باید خوب بازی کنیم تا از این بازی 
کنش به تقابلش با  امتیاز بگیریم. رحمتی در وا
جواد نکونام که پیش از این سابقه هم بازی 
بودن در استقلال را دارند، خاطرنشان کرد: 
خیلی خوب است که دو دوست و دو هم بازی 
قدیمی کنار هم کار می کنیم. این یک اتفاق 
خوب است که مربیان جوان در فوتبال ایران 
کار می کنند و برای همه آنها آرزوی موفقیت 
 VAR می کنم. وی درباره برگزاری دربی تهران با
و اعتراض برخی تیم های دیگر نسبت به عدم 
استفاده از این سیستم در بازی های دیگر 
که خوب است،  گفت: ببینید چیزی  لیگ، 
گر  خوب است. VAR خیلی خوب است و ا
این سیستم استفاده می شد شاید ما در بازی 
کتور حق مان ضایع نمی شد. در بازی با  با ترا
ذوب آهن هم ما در دقیقه 94 گل خوردیم که 
قبل از آن خطا رخ داده و داور اعلام نکرده بود. 
همه دوست دارند از VAR استفاده کنند و ما 
هم دوست داریم. باید یک چارچوبی باشد که 

همه تیم ها از VAR بهره مند باشند. 

    پرسپولیس
استقلال خوزستان آخرین تیم جدول لیگ 
و تنها تیم بدون برد لیگ برتر بیست و سوم سه 
کثر  شنبه میزبان پرسپولیس است. روی کاغذ ا
کارشناسان شانس برد این بازی را به پرسپولیس 
گردان سیروس پورموسوی  می دهند اما شا
می خواهند در نیم فصل اول دست به شگفتی 

گر بتوانند نخستین پیروزی خود را در  بزنند و ا
اهواز جشن بگیرند. البته پرسپولیس تیمی 
کتیکی و منسجم است که فقط 6 گل خورده  تا
و استقلال خوزستان هم در این فصل فقط 6 
گل به ثمر رسانده است! بنابراین تقابل یکی از 
قویترین خطوط دفاعی با یکی از ضعیف ترین 
خطوط حمله لیگ تکلیفش مشخص است 
مگر اینکه پرسپولیس واقعا اسیر شگفتی شود. 
این نخستین مسابقه دو تیم بعد ازچند دوره 
دوری آبی پوشان اهوازی از لیگ برتر است 
اما در اداوار گذشته هم استقلال خوزستان 
نتیجه  خوب  پرسپولیس  مقابل  نتوانسته 
بگیرد. به گزارش سایت سازمان لیگ فوتبال 
ایران، مسابقه دو تیم استقلال خوزستان و 
پرسپولیس از هفته سیزدهم لیگ برتر به جای 
ساعت 30: ۱۵ در ساعت ۱۵ سه شنبه ۲۸ آذر در 

ورزشگاه غدیر اهواز آغاز خواهد شد. 

   برنامه 
دیدارهای باقی مانده هفته سیزدهم طبق 

برنامه زیر برگزار می شوند: 

سپاهان اصفهانهوادار تهران

ک گل گهر سیرجانآلومینیوم ارا

صنعت نفت آبادانشمس آذر قزوین 

فولاد خوزستانذوب آهن اصفهان

نساجی مازندراناستقلال

پرسپولیساستقلال خوزستان

سه شنبه ۲۸ آذر

11ورزش سال پنجم
شماره   1723

سه شنبه 
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a r m a n m e l i . i r

مدعیان به میدان می روند 
   تغییر در صدر جدول؟!

به گزارش کیکر، بایرن با درخشش مهاجم انگلیسی اش توانست برابر  
اشتوتگارت به پیروزی دست پیدا کند. باواریایی ها در هفته پانزدهم 
بوندسلیگا با سه گل اشتوتگارت را شکست دادند. هری کین در این 
بازی دو گل به ثمر رساند تا به درخشش در فصل نخست حضورش 
در بایرن ادامه دهد. شبکه آماری اوپتا اعلام کرد هری کین با دبل 
در این بازی رکورد جدیدی را در بوندسلیگا به نام خود به ثبت 
برساند. کین در حالی که تنها ۱4 بازی در فصل جاری بوندسلیگا 
انجام داده، توانسته ۲0 گل به ثمر برساند که این یک رکورد در 
کنون هیچ بازیکنی در تاریخ بوندسلیگا  تاریخ بوندسلیگاست. تا
نتوانست است بعد از ۱4 بازی به رکورد ۲0 گل برسد. پیش از این 
اووه زیلر، اسطوره هامبورگ، از این نظر رکورددار بود. او بعد 
از ۲۱ بازی به رکورد ۲0 گل رسید. ارلینگ هالند هم بعد از 
۲۲ بازی آغازین فصل به رکورد ۲0 گل رسید اما کین تنها 
بعد از ۱4 بازی توانست به رکورد ۲0 گل برسد که سریع ترین زمان ممکن 
در تاریخ بوندسلیگاست. بایرن مونیخ با بردی که برابر اشتوتگارت 
به دست آورد 3۵ امتیازی شد تا با چهار امتیاز اختلاف نسبت به 

بایرلورکوزن در رده دوم جدول رده بندی بوندسلیگا قرار بگیرد. 

ویژه

گفتوگو

محمدرضا مهدوی پیشکسوت فوتبال در 
پایتخت در  خصوص عملکرد سرخابی های 

رقابت های لیگ برتر صحبت کرد. 
   در مورد دربی چه صحبتی دارید؟

 توقع زیادی از تیم های استقلال و پرسپولیس 
می رفت، ولی دربی کسل کننده و خسته کننده 
بود. البته در نیمه اول پرسپولیس مالکیت 
بیشتری بر توپ و میدان داشت و استقلال به 
خوبی اصول دفاعی را رعایت کرد، با این حال 
چنین نمایشی از استقلال و پرسپولیس قابل 
گرپسندی را ندیدیم.  قبول نیست و دربی تماشا
این بازی که از دو تیم دیدیم بازی نتیجه گرفتن 
تیم  خواسته های  حاصل  و  کادرفنی  برای 
اندیشی  مصلحت  که  بود  باشگاه  مدیریتی 
کردند. خانواده ها به ورزشگاه آزادی می آیند و 
زن و مرد و دختر و پسر و پیر و جوان به دنبال 
دیدن بازی مهیج هستند. انتشار آنها لذت بردن 
از بازی زیبای دو تیم پرطرفدار ایران و آسیاست. 
فهم و شعور کادر مدیریتی، فنی و بازیکنان آنقدر 
بالا بود که بابت این بازی ضعیف عذرخواهی 
کردند. مردم وقت خود را گذاشتند و انتظارشان 
برآورده نشد. بازی های بعد از دربی برای هر دو 
تیم حساسیت خاصی خود را دارد. شرایط باید 
به گونه ای باشد که تیم های برنده به مصاف 
برنده های بروند، ولی استقلال و پرسپولیس 
مساوی کردند و حریفان آن ها آخرین بازی خود 
گذار کردند. استقلال خوزستان و نساجی  را وا
مازندران در این فصل نتایج خوبی نگرفتند و در 

پایین جدول هستند. 
   رحمتی در این هفته به مصاف استقلال 
ل خوزستان  می رود و پرسپولیس با استقلا

تقابل دارد!
زیادی  زحمات  که  رحمتی  مهدی  سید   
کشیده و سختی های زیادی را در لیگ قهرمانان 
آسیا متحمل شده، در اولین بازی بعد از لیگ 
قهرمانان برابر استقلال خوزستان برنده شد، اما 
در دومین بازی مقابل شمس آذر در حالی که 
تیمش بازی قابل قبولی انجام داده و در نهایت 
مغلوب شمس آذر شد. کمی زمان می برد تا 
نساجی بتواند روی دور کسب امتیاز بیفتد و 
بعید است تا نیم فصل اتفاق خاصی بیفتد، 
ولی با توجه به پشتکار و خلاقیتی که در عملکرد 
رحمتی دیده شده، تیم او در ادامه فصل نتایج 
بهتری خواهد گرفت. نساجی به زودی برابر 
تیم های بزرگ هم قد علم می کند. پرسپولیس 
که بازی معوقه دارد با اقتدار در خانه استقلال 
خوزستان بازی خواهد کرد، چون برای رفتن به 
صدر جدول نیاز به پیروزی های بیشتری دارد. 
استقلال خوزستان با سیروس پورموسوی نیاز به 
شوک دارد تا بتواند به اولین پیروزی خود برسد 
و بعید می دانم برابر پرسپولیس چنین اتفاقی 
بیفتد. استقلال هم در صدر جدول است و برای 
آنکه صدر را از دست نداد با تمام قوا برابر نساجی 

بازی می کند. 

کرواسی آخرین فرصت کامران  
قاسمپور برای رسیدن به المپیک 

ایسنا: جلسه پزشکی در خصوص بررسی 
تیم ملی  پور عضو  کامران قاسم  مصدومیت 
کشتی آزاد، صبح امروز در محل فدراسیون کشتی 
برگزار شد. در این جلسه پس از بررسی مدارک 
گردید قاسم پور دارای 30  پزشکی، مشخص 
درصد آسیب دیدگی از ناحیه کشاله پا است. بر 
این اساس فدراسیون کشتی با توجه به گزارش 
پزشک معتمد، کسب ۲ مدال طلا قاسم پور 
در رقابت های جهانی گذشته و از دست دادن 
رقابت های جهانی ۲0۲3 و بازی های آسیایی 
داد  گیر  کشتی  این  به  را  فرصت  این  چین، 
تا در مسابقات بین المللی رنکینگ در کشور 
کرواسی حضور یابد. خاطرنشان می سازد این 
آخرین فرصت برای حضور این کشتی گیر در 
چرخه انتخابی تیم ملی است و در صورت عدم 
مشارکت، کامران قاسم پور شانسی برای حضور 
در رقابت های المپیک و جهانی سال آینده 
نخواهد داشت. تورنمنت کرواسی ۱۲ تا ۱6 بهمن 
گرب برگزار می شود و قاسمپور حدود 4۵ روز  در زا

فرصت دارد تا آماده شود. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
فارس: محسن گروسی در مورد دربی ۱0۲، اظهار داشت: از 
نظر فنی زیاد نمی توان صحبت کرد چون بازی بار فنی آنچنانی 
نداشت. هرچند پرسپولیس در نیمه اول مقداری بهتر کار کرد 
اما در نیمه دوم استقلال صاحب توپ و زمین بود. تنها روی 
یک اشتباه بچه گانه دروازه استقلال باز شد و مدافع نباید به 
آن شکل پاس به عقب می داد. وی افزود: با اینحال بعد از گل، 
استقلال دوباره به سمت دروازه حریف حمله ور شد و فشار 
گر بازیکنان کمی دقت می کردند در همان دقایق پایانی  آورد. ا
هم می توانستند گل دوم را بزنند و برنده از زمین خارج شوند. 
درکل شرایط طوری رقم خورد که بازی با تساوی به پایان رسید 
که این نتیجه به ضرر هر ۲ تیم بود. گروسی درخصوص حرف و 
حدیث هایی که پیرامون استفاده از VAR در دربی مطرح شده، 
عنوان کرد: در چند صحنه در محوطه جریمه پرسپولیس اتفاقاتی 
افتاد که حتی بررسی نکردند. مانند لحظه ای که توپ به دست 
ترابی خورد یا بلانکو را بغل کردند. حداقل می شد بازبینی کنند 
اما به راحتی از آنها گذشتند. به نظرم از صحنه آخر هم خجالت 

کشیدند بگذرند و برای استقلال پنالتی نگیرند!

بیــنالمــلل
   سرمربی لیورپول معتقد است که تیمش از ابتدای فصل 
نمی توانست مدعی کسب عنوان قهرمانی باشد و از اینکه در بالای 
جدول رده بندی انگلیس حضور دارد، خوشحال است. لیورپول 
در هفته هفدهم لیگ برتر انگلیس به مصاف منچستریونایتد 
رفت و به تساوی بدون گل برابر مهمانش بسنده کرد. قرمزهای 
آنفیلد با این نتیجه 3۸ امتیازی شدند و در رده دوم جدول 
باقی ماندند. یورگن کلوپ در نشست خبری پس از این بازی 
گفت: بگذارید بگویم در کنار نتیجه، نکات مثبت زیادی هم در 
مورد این بازی وجود دارد. مشخص است که در گلزنی مشکلی 
جدی داشتیم. باید با آرامش بیشتری بازی و در زدن ضربات 
آخر دقت می کردیم. یونایتد اینجا بازی نمی کرد که بازنده باشد 
و به دنبال گلزنی بود تا برنده شود. آنها سخت برای این هدف 
جنگیدند و به حریف احترام می گذاریم. بنابراین فقط باید ادامه 
می دادیم و تقریباً همه چیز را امتحان می کردیم تا به گل برسیم. 
گر  ما سیستم را تغییر دادیم، بازیکنان جدیدی را به کار گرفتیم و ا

در گلزنی خوب عمل می کردیم، نتیجه تغییر می کرد. 
سرمربی لیورپول با بررسی وضعیت کورس قهرمانی 
لیگ برتر انگلیس گفت: راستش را بخواهید ما 
نمی توانستیم مدعی قهرمانی باشیم. خوشحالم 

در این موقعیت هستیم، اما نمی دانم چرا 
جام  و  قهرمانی  درباره  زمان  این  در 

دسامبر  در  الان  می کنیم.  صحبت 
سال.  دوره  سخت ترین  هستیم؛ 

انگار هیچکس انتظار نداشت که 
ما در اینجای جدول باشیم. از این 
موقعیت خوشحالم. با بازی هایی 

که به نمایش گذاشتیم باید در 
این موقعیت قرار می گرفتیم. 
پیشرفت  می توانیم  مطمئناً 
در  به یکباره  کنون  ا و  کنیم 
وقتی  که  هستیم  موقعیتی 
مقابل یونایتد مساوی می کنیم، 

واقعا ناامید می شویم.

پرسپولیس هنوز مدعی قهرمانی است  

که هیچ تیمی  کلیدی دیدارهای دربی این است  نکته 
نمی خواهد ببازد و به خاطر ترس از نباختن، هر دو تیم بیش از 
گر تیمی در جریان بازی موفق به  حد احتیاط می کنند. حتی ا
گل زدن شود، باز هم رو به دفاع کردن می آورد و بیشتر احتیاط 
می کند تا گل نخورد. این عوامل روی روند دیدار دربی تأثیر 
منفی می گذارد و اجازه نمی دهد تیم ها با جرأت و شجاعت 
بیشتری بازی را ادامه دهند و در نهایت منجر به تسلیم و تساوی 
گر تیم ها نگاه شان را تغییر بدهند و از گل خوردن  می شوند. ا
نترسند و به دنبال بازی جذاب باشند، مطمئناً مسابقه را می برند 
و همچنین بازی قشنگی را به نمایش می گذارند. متاسفانه، چون 
تغییر نگاه در لیگ برتر اتفاق نمی افتد بر همین اساس بازی رو به 
احتیاط زیاد می رود و ریسک کمتر می شود. برای رسیدن به گل 
کتیکی مان در تمام خطوط و با خلق موقعیت  باید برنامه های تا
گر فرصت ایجاد شود بازی ها زیباتر  بیشتر توسعه پیدا کند چون ا
و جذاب تر می شود. در دربی، کادر فنی و بازیکنان استرس دارند 
و زمانی که تیمی مثل استقلال گل مساوی را می زند احساس 
می کند که قهرمان لیگ برتر شده است. آن خوشحالی سرمربی 
استقلال بیشتر از خوشحالی زدن گل تساوی بود. دلیلش این 
است که به مساوی قانع است و این شادی کردن بیش از حد 
ظرفیت ها را نشان می دهد. پاسکاری در عقب زمین  و بین 
دروازه بان و مدافعان پرسپولیس در دربی بیش از اندازه بود. 
بازی مالکانه یعنی یک تیم مالک توپ در یک سوم دفاعی حریف 
باشد و با پاس دادن رقیبش را در دفاع خودش حبس کند، 
کتیکی اش را به حریف دیکته کند.  موقعیت گل بسازد و فلسفه تا
پاس های مکرر دروازه بان و مدافعان اصلاً مالکیت و حفظ توپ و 
میدان نیست. زمانی که تیمی تحت فشار است و توپ را در اختیار 
داشته باشد، یعنی بازی مالکانه انجام می دهد و توانمند است. 
البته تیم های ما پرس کردن را خوب بلد نیستند، چون بازیکنان  
از نظر فیزیکی قوی نیستند و آخر بازی کم می آوردند. اشتباه 
جزئی از بازی فوتبال است و در دربی هم گل ها بر اثر اشتباهات 
کتیک نبود. گل پرسپولیس روی پاس  رقم خورد و بر اساس تا
به عقب مدافع به دروازه بان و دفع اشتباه صورت گرفت. در گل 
استقلال هم بی احتیاطی مدافع پرسپولیس در محوطه جریمه  
باعث شد تا پنالتی بدهد. در صورتی که استقلال زیاد شانس 
گلزنی نداشت، روی غفلت مدافع پنالتی اعلام شد. پرسپولیس 
سال قبل ۸ امتیاز عقب بود و قهرمان شد. اما تیمی که می خواهد 
کتیکی و تفکرات بهتری  قهرمان شود از اینجا به بعد، باید تنوع تا
به تیمش اضافه کند، فلسفه و نوع بازی کردنش را تغییر بدهد و 
کیفیتی بخرد. مطمئناً همه این  در نیم فصل بازیکن جدید با

موارد تیم را به قهرمانی خواهد رساند. 

جزئیات ماجرای سربرگ فدراسیون و باشگاه استقلال 
بر  مبنی  اخباری  گذشته  شب  یکشنبه  از 
جعل امضای دبیرکل فدراسیون فوتبال توسط 
ل و سوءاستفاده از سربرگ این  باشگاه استقلا
کنش های مختلفی  فدراسیون منتشر شد که وا
را در پی داشت. براساس پیگیری ها مشخص 
شد خواسته استقلال در مکاتبه با فیفا، پرداخت 
مطالبات دستیاران ساپینتو از محل درآمدهای 
این باشگاه بوده و هیچ ارتباطی به مسابقات 
نداشته است. باشگاه استقلال با توجه به اینکه 
برای پرداخت بدهی و جلوگیری از بسته شدن پنجره 
تی به ددلاین )فرصت پایانی( رسیده  نقل و انتقالا

بود و از طرفی نمی توانسته به صورت مستقیم با 
فدراسیون جهانی فوتبال مکاتبه کند، از فدراسیون 
هرچه  تا  می کند  درخواست  کشورمان  فوتبال 
سریع تر اقدامات لازم را انجام دهد. با این حال 
و با وجود زمان کمی که وجود داشته، به باشگاه 
ل اعلام می شود که نامه را تنظیم و برای  استقلا
کنید. بخش  واحد بین الملل فدراسیون ارسال 
ل نیز با تنظیم  روابط بین الملل باشگاه استقلا
نامه آن را برای فدراسیون فوتبال ارسال می کند، 
اما گفته می شود در ادامه با بی توجهی هدایت 
ممبینی به نامه استقلال و درخواست ارسال این 

باشگاه برای مکاتبه با فیفا مواجه می شود. به همین 
خاطر مدیران استقلال با پیگیری این موضوع در 
فدراسیون فوتبال، درخواست خود مبنی بر ارسال 
هرچه سریع تر نامه به فیفا را بار دیگر تکرار می کنند 
و در نهایت پس از پیگیری های زیاد این نامه به فیفا 
ارسال می شود. باشگاه استقلال معتقد است در 
حالیکه تنظیم نامه هم بر عهده فدراسیون فوتبال 
بوده، در این ماجرا هیچ سوءاستفاده ای از امضا و 
سربرگ فدراسیون نکرده و فقط نامه تنظیم شده را 
در اختیار فدراسیون قرار داده است. فدراسیون هم 
همان نامه تنظیمی باشگاه استقلال را هرچند با 

تاخیر به فیفا ارسال کرده است و هدف از طرح چنین 
اتهامی مشخص نیست. ضمن اینکه پیگیری ها 
نشان می دهد قرار است مسئولان فدراسیون 
فوتبال با منتشر کننده این نامه برخوردی جدی 
که نامه ممبینی به حراست  داشته باشند چرا
فدراسیون فوتبال )در تاریخ )17/09/140۲( موضوعی 
داخلی و مانند سایر مکاتبات در حال پیگیری و 
بررسی بوده است. به همین خاطر پرونده رسانه ای 
شدن این نامه که مسئولان فدراسیون را زیر سوال 
برده، به ارکان قضائی فدراسیون فوتبال ارجاع داده 

شده تا با منتشرکنندگان برخوردی جدی شود. 

فولاد  فوتبال  تیم  سابق  هافبک  رحمانی  بختیار   
خوزستان معتقد است رفیق بازی هایی که برای بستن تیم 

در ابتدای فصل صورت گرفت، به فولاد ضربه زد.
*وضعیت فولاد 

بختیار رحمانی در گفت و گو با ایسنا، درباره وضعیت تیم 
گرچه چند سال است از  فوتبال فولاد خوزستان، اظهارکرد: ا
باشگاه و تیم فولاد خوزستان دور هستم اما در جریان شرایط 
و وضعیت تیم نیز قرار دارم زیرا همیشه دلم با فولاد است و تا 
جایی که توانستم کمک کردم. البته به جز یکی دو سال اخیر 
که هر چه گفتیم متاسفانه توجه نکردند. همه فکر می کنند 

فولاد مانند تیم های دیگر است که بخواهند هر فصل مربی 
و بازیکن تغییر دهند اولی به این صورت نیست و همین ها به 

که فولاد نیازمند ثبات است. فولاد لطمه زده، چرا
*بسته شدن تیم 

وی ادامه داد: فکر می کنم اتفاقاتی که به ویژه امسال 
برای فولاد رقم خورد، به خاطر انتخاب های اشتباه بود. به 
دوستان هم گفتم نحوه بسته شدن فولاد برای لیگ بیست 
وسوم کاملا اشتباه بود، تصمیماتی که به قلب هواداران 
لطمه زده است. این روش ها در فولاد جواب نمی دهد. آن 
فصلی که ما قهرمان شدیم، سال هایی بود که فولاد به ندرت 

دستخوش تغییرات قرار می گرفت. در هر صورت نکته اصلی 
که می توان به آن اشاره کنم و دلیل وضعیت فعلی فولاد 
است، نوع بسته شدن تیم است که آسیب زیادی به فولاد 
وارد کرد. هافبک سابق تیم فوتبال فولاد خوزستان عنوان 
کرد: نکته دیگر این است که خیلی تصمیم ها درباره تیم فولاد 
در خوزستان گرفته نمی شود و باید این واقعیت را بپذیریم. 
گر از  تصمیمات ابتدای فصل نیز فنی نبود، در حالی که ا
پیشکسوتان فوتبال خوزستان در قالب کمیته فنی باشگاه 
استفاده می شد، طبیعتا اتفاقات بهتری رقم می خورد اما 

متاسفانه همه فکر می کنند پرز و آنچلوتی هستند.  

 رحمانی:
 در فولاد همه 
فکر می کنند 
پرز و آنچلوتی 
هستند 

هری کین خالق یک رکورد جدید  در بوندسلیگا 
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